
 

 

 
 

 

Poznań, 8 stycznia 2021 r. 

 

Interpelacja 

ws. podstawy prawnej odpowiedzi skierowanej do Rady Osiedla Rataje 

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

W związku z sytuacją pandemiczną, Rada Osiedla Rataje wnioskowała o przyjęcie do 

budżetu Wydziału Informatyki środków na zadanie „Zakup urządzeń technicznych do 

zdalnego porozumiewania się radnych Osiedlowych w trakcie wykonywania zadań Rady 

Osiedla”, co zostało podjęte w Uchwale IX/52/III/2020 Rady Osiedla Rataje z dnia 5 

listopada 2020 r. zmieniającej uchwałę w sprawie projektu planu wydatków na 2021 rok. 

Takie działanie jest zgodne z zapisami Uchwały LXXVI/1122/V/2010 Rady Miasta Poznania 

z dnia 31 sierpnia 2010 roku w/s uchwalenia statutu Osiedla Rataje. Tymczasem w dniu 28 

grudnia 2020 roku Rada Osiedla Rataje otrzymała odpowiedź z Wydziału Wspierania 

Jednostek Pomocniczych Miasta Poznania wskazującą na brak zasadności podjęcia 

zaproponowanego działania (znak sprawy: WJPM-VI.3024.17.22.2020).  

Biorąc powyższe pod uwagę proszę o przytoczenie konkretnych przepisów 

pozwalających Wydziałowi Urzędu Miasta Poznania na wkraczanie w merytoryczną sferę 

podejmowanych przez właściwą Radę Osiedla decyzji. 

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

 

 

Radny Miasta Poznania 


